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Vragen van de leden Vermeij en
Spekman (beiden PvdA) aan de
minister van Sociale Zaken en
Werkgelegenheid over de slechte
naleving van cao-afspraken door een
supermarktketen. (Ingezonden
24 maart 2010)

1
Kent u het bericht «Personeel Aldi
mag niet buiten lunchen»?1

2
Deelt u de mening dat er op dit
moment relatief veel ruimte voor
werkgevers bestaat om zich, op de in
het bericht omschreven wijze, niet
aan cao-afspraken te houden? Zo nee,
waarom niet?

3
Deelt u de mening dat misstanden
zoals deze effectiever kunnen worden
aangepakt met een zgn. cao-politie,
die zich exclusief richt op
arbeidsomstandigheden? Zo ja,
wanneer kan de Kamer een voorstel
voor een cao-politie verwachten? Zo
nee, welke maatregelen bent u dan
bereid op korte termijn te treffen om
zeker te stellen dat cao-afspraken
worden nageleefd?

1 De Telegraaf, 18 maart 2010
http://www.telegraaf.nl/dft/nieuws_dft/
6321980/___Personeel_Aldi_mag_niet_
buiten_lunchen___.html
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